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Västra Frölunda Konståkningsklubb 

Protokoll VFKK styrelsemöte  

Datum:  21 nov 2022 18:30-21:00 

Plats: VFKK kansli samt digitalt via Zoom 

Närvarande:  

Dan Strömberg 

Erika Ejnarsson 

Jenny Nihlen 

Tereza Lundberg 

Karin Sundell 

Jessica Brant Johansson 

Samantha Theerawat 

Ulla Zetterquist 

Deltagande vid Zoom: 

Camilla Ekstrand 

Lan Le 

 

 

1. Välkomna och dagordningens godkännande 

2. Beslut och protokollskrivare och justerare  

Protokollskrivare Ulla Eriksson-Zetterquist, justerare Lan Le 

3. Föregående mötesprotokoll:  

Behandling av protokoll från 2022-09-26, och 2022-10-24.  

4. Korta rapporter:  

5. Nycklar, emailadresser, behörigheter, belastningsregister, m.m.  

Påminnelse om belastningsregister. Alla tränare utom en har lämnat in, Jenny Nihlen skickar 

påminnelse 

6. Julshowen  

Genomgång av tiderna. Tema schlagers och jul, i två olika delar. Maria B letar fram dräkter. 

Maria A menar att bemanningen är klar. Städning och återplockning görs gemensamt av 

styrelsen. Städning på läktare etc. Dan har bokat en spotlight. Biljetterna säljs. Förra veckan 

togs beslut om att Maria B köper och delar ut julklappar, totalt summa 2500:- vid möte 
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14/11 då representanter från styrelsen (Dan S, Erika, UEZ) hade möte om kostnader med 

Maria B och Mattias.  

Diskussion om presenter till tränare och personal. Dan ordnar biobiljetter.  

Diskussion om namn på julshowen: beslut om Schlagers och julmys med VFKK.  

Jenny Nihlen är kontakt med showgruppen.  

7. Skridskoskolan 

Startar v 2. Avvakta också Inger.  

Diskussion om styrelserepresentant på skridskoskolan, och möjligheten att ha på sig något 

formellt som visar att man kommer från VFKK:s styrelse. Spridning av inbjudan, alla delar på 

sociala media. 

8. Schemat 

Anpassning av schemat inför jullovet, men tiderna har inte kommit än så det undersöks. 

Karin håller i en intresseanmälan. Schemat stäms av, allt verkar vara i ordning. Test kommer 

att hållas i Rambergsrinken 18-20 torsdag v. 48. En domare är klar, en återstår att boka. 

Karin kommer att sprida på sociala media, för att erbjuda eventuella extra platser till 

externa. 

Angered söndagar: Stäm av med tränarna, och LL skickar sedan meddelande om att istiden 

slutar 20:50 och då ska föräldrarna vara där, tränarna är kvar till 21:00.  

9. Gruppansvarig tränare, hur får vi igång det? 

KSK1: döps om till cerise grupp. 

Erika har haft dialog med Stina och Julia om gruppansvarig tränare, så att de stämmer av 

med sina åkare. Genomgång av excel-underlag, vilket även innehåller beskrivning av vad 

gruppansvar innebär. 

Erika: påminn om att tränarna ska se över gruppindelningarna till vårterminen. 

10. Övriga ekonomiska frågor 

Fakturor har gått ut. Bingolotter: diskussion om olika avgifter. Dan tar kontakt med RF för att 

stämma av förslag om bingolotter. En dubbellott räknas som två lotter, en trippellott räknas 

som tre.  

11. Tävlingsansvarig 

Diskussion om tävlingsledare som vill sluta. Undersök möjlighet till dispens, och om Robert C 

kan hjälpa till. Därefter beslut Per Capsulum. Diskussion om att utbilda nya tävlingsledare 

inom klubben. 

12. Förfrågan från GKF om att anordna DM 

Tävlingen går 4-5 februari. Diskussion om samordning. GKF tar hand om anmälan, avgifter, 

domarematen, ishallen är bokad. Förslag att klubbarna tar varsin dag.  

13. Skicka in åkare för Elitisen till GKF 

Erika har skickat in. 

14. Nya hemsidan och andra kommunikationsfrågor 

Namn är publicerat på alla som klarat tävlingstest. Förslag till tränarna att filma alla som 

klarar sin första enkel axel och lägga ut den på sociala media.  

Inger ordnar text till julshow.  

15. Skolverksamheten 

Information går ut de kommande veckorna. Frågor kommer på Instagram. 
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16. Övriga frågor 

Fråga om tävling i Helsingborg v. 48. Fem åkare är anmälda. Beslut att en tränare får följa 

med, med en övernattning. 

Återrapportering från med representanter från styrelsen (Dan S, Erika, UEZ) som hade möte 

om administration, kostnadsläget och ersättning med Maria B och Mattias. 

Administrationstimmarna: de ska redovisa vad de gör på dessa timmar. Om de tar ut mer än 

restriktion ska det förankras med styrelsen innan.  

Det fördes ett samtal om att träningen ska ägnas mer åt programmen. 

Den nya strukturen för koreografen diskuterades. 

Josefin höll mycket uppskattat ispass för orange och turkos grupper när det blev 

”överbliven” istid på RB och hon hade utrymme. 

Protokollen från årsmötet måste styrelsen hålla ordning på. Inger kommer inte att hålla i det 

nästa gång. Förslag att ordna med digitala underskrifter.  

Tid bestäms för Slingatävlingen: RB, v. 11, 18 mars. 2,5 timmar. Eventuellt i Marconi som har 

bättre läktare.  

Funderingar kring vårshow, kommer det finnas utrymme? 

17. Nästa möte 

19 december 19:30 per Zoom, om behov finns. Förslag ges på att få rapport från tränarna, 

om hur grupperna utvecklas och vilka som går vidare.  

 

 

Vid protokollet: 

 

 

Ulla Eriksson-Zetterqvist 

 

Justeras:  

 

 

Lan Le 

 

 

 

 


